

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
L/2981/Add.11/Corr.1
10 July 1968
Limited Distribution

Original: English

NOTIFICATIONS OF IMPORT RESTRICTIONS
APPLIED INCONSISTENTLY WITH THE PROVISIONS
OF GATT AND NOT COVERED BY WAIVERS

Corrigendum

FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY

The Government of the Federal Republic has notified that the indications in L/2981/Add.11 concerning country application of restrictions are in error with respect to "Meat and edible offals of sheep", as sheep meat is subject to restriction from all countries whilst offals are admitted without restriction from EEC countries. The footnote on page 4 should therefore read:

"Sheep meat is subject to restriction from all countries, including those of the EEC."

NOTIFICATIONS DES RESTRICTIONS A L'IMPORTATION APPLIQUEES
EN INFRACTION A L'ACCORD GENERAL ET NE FAISANT
PAS L'OBJET DE DEROGATIONS

Corrigendum

REPUBLIQUE FEDERALE D'ALLEMAGNE

Le gouvernement de la République fédérale a fait savoir que les indications données dans le document L/2981/Add.11 sur l'application des restrictions à l'importation suivant les pays de provenance sont erronées en ce qui concerne les "Viandes et abats comestibles d'animaux de l'espèce ovine" car les viandes de ces animaux sont assujetties à des restrictions à l'importation en provenance de tous les pays, tandis que les abats venant de pays membres de la CEE sont admis sans restriction. La note au bas de la page 5 doit donc être rédigée comme suit:

"Les viandes d'animaux de l'espèce ovine sont assujetties à des restrictions à l'importation en provenance de tous les pays, y compris les membres de la CEE."

